
PROTOKÓŁ NR XLIV/17 

z posiedzenia XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

26 października 2017 r. 
 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10°°.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 września 2017 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2017 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego; 

2) utworzenia Osiedla nr 12 w Wyszkowie – jednostki pomocniczej na terenie miasta 

Wyszków; 

3) przekazania skargi na działalność Starosty Powiatu Wyszkowskiego; 

4) przekazania skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Wyszkowie; 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017 – 2024; 

8) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2017 rok. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku szkolnym 

2016/2017. 

9. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych, złożonych w 2017 r. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zgłosiła wniosek, aby 

zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta 

Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego, a w to miejsce wprowadzić projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 2017-2023 

oraz w punkcie: 

 7.9. wprowadzić projekt uchwały w sprawie określenia sposobu sprawiania pogrzebu oraz 

zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu; 

 7.10 wprowadzić projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLIII/425/17 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 28 września 2017 r. w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 
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 7.11 wprowadzić projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Wojewodzie 

Mazowieckiemu zgodnie z właściwością. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Włodzimierz Gryz. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Czesław Lach; 

2. P. Jan Hryniewicz; 

3. P. Sławomir Wróbel. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 września 2017 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Wyszkowa za wrzesień 2017 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

1) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 2017-2023. Poinformowała, że z powodu uwag 

zgłoszonych przez Urząd Marszałkowski, projekt powyższej uchwały ponownie wraca pod 

obrady sesji. W związku z tym, że uwagi z Urzędu Marszałkowskiego wpłynęły późno, 

projekt tej uchwały nie mógł zostać omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej. Następnie P. Kozak poinformowała, że zgodnie z zaleceniami, w projekcie 

uchwały zostały wprowadzone poprawki, które znajdują się w przygotowanej tabeli zmian 

(radni otrzymali powyższą tabelę zmian przed rozpoczęciem sesji). Są to kosmetyczne 

zmiany, a najważniejsze z nich, to zmiana map (kolorystyka, poprawienie legendy), 

czytelniejsze pokazanie obszarów zdegradowanych, dodanie i zobrazowanie wskaźników 

(w zależności od możliwości lub typu wskaźnika), poprawienie numeracji rycin. 

Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyższej uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/441/17 w sprawie przyjęcia do realizacji Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Wyszków na lata 2017-2023. 
 

2) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Osiedla nr 12 w Wyszkowie-jednostki pomocniczej na terenie miasta 

Wyszków. Poinformowała, że ww. projekt uchwały wynika z oddolnej inicjatywy 

mieszkańców tegoż osiedla. Inicjatorzy zebrali pod wnioskiem, wymaganą zgodnie 

z przepisami liczbę podpisów (ponad 5%). Na tej podstawie został przygotowany projekt 
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uchwały, który nawiązuje do Osiedla Nr 12, zlikwidowanego przez Radę Miejską w 2009 r. 

z powodu nieukonstytuowania się rady tego osiedla. P. Sekretarz dodała, że jedyną rzeczą, 

która różnić będzie Osiedle Nr 12, to sprzed blisko 10 lat od obecnego, to to, że ul. Gen. 

Wincentego Kowalskiego nie będzie w całości wchodziła do tego Osiedla. Do Osiedla Nr 12 

wejdzie ten odcinek, który położony jest od ul. 1 Maja w kierunku zachodnim, natomiast 

odcinek położony na wschód od ul. 1 Maja, wejdzie do Osiedla Nr 5. P. Sekretarz 

poinformowała, że § 1, pkt 2 projektu uchwały powinien brzmieć: „W skład Osiedla Nr 12 

wchodzą następujące ulice:…”, a nie „W skład Osiedla Nr 2 wchodzą następujące ulice:…”. 

Ten błąd został poprawiony, a Komisja Uchwał i Wniosków otrzymała projekt uchwały 

z poprawionym zapisem.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/442/17 w sprawie utworzenia Osiedla nr 12 

w Wyszkowie-jednostki pomocniczej na terenie miasta Wyszków. 
 

3) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi na działalność Starosty Powiatu Wyszkowskiego. Poinformowała, że 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej była rozpatrywana skarga, dotycząca działalności 

Burmistrza Wyszkowa. Sygnalizowany był wówczas temat pisma uzupełniającego do skargi, 

które złożył Skarżący. Powyższe pismo w swojej treści, nie dotyczyło organu wykonawczego 

gminy, ale innych organów. W związku z powyższym, Pani Przewodnicząca Rady, wystąpiła 

do Skarżącego z pismem o doprecyzowanie treści pisma. Skarżący poinformował, że 

powyższe pismo należy traktować jako skargę na organy, o których mowa w złożonym 

piśmie. Jednym z organów wymienionych w piśmie, jest Starosta Powiatu Wyszkowskiego, 

stąd projekt uchwały o przekazaniu ww. skargi wraz z uchwałą i uzasadnieniem do organu 

właściwego, czyli do Rady Powiatu Wyszkowskiego.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/443/17 w sprawie przekazania skargi na działalność 

Starosty Powiatu Wyszkowskiego. 
 

4) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Wyszkowie. Poinformowała, że jest to sytuacja analogiczna jak przy projekcie poprzedniej 

uchwały. W tym przypadku projekt uchwały został przygotowany również w związku z tym 

samym pismem, z tym tylko, że drugim organem, na który skarży się Skarżący, jest 
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Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Wyszkowie, stąd projekt uchwały 

o przekazaniu ww. skargi wraz z uchwałą i uzasadnieniem do organu właściwego, czyli do 

Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Warszawie. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/444/17 w sprawie przekazania skargi na działalność 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wyszkowie. 
 

5) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że jest to sprawa, która 

była  omawiana na poprzednim posiedzeniu Rady Miejskiej i dotyczy przekazania 60.000 zł 

Powiatowi Wyszkowskiemu na przebudowę drogi powiatowej na odcinku Wyszków – 

Leszczydół-Nowiny. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/445/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

6) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. Poinformował, że propozycja zmiany 

podatków od nieruchomości dla Gminy Wyszków, to korekta dotychczas obowiązujących 

stawek o stopę inflacji (ok. 1,9 %). Uważa, że nie jest to zbyt duża podwyżka. Ustalając 

wysokość podatków, trzeba pamiętać, że wraz z kolejnymi inwestycjami, rosną również 

koszty bieżące Gminy. Dodał, że powyższy projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji, gdzie radni analizowali również wysokość stawek w ściennych gminach. 

Z przedstawionych zestawień wynika, że stawki w Gminie Wyszków nie są najwyższe. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że po wspólnym posiedzeniu komisji stałych, 

przeanalizował przedstawione propozycje i będzie przeciw podwyższeniu tego podatku. 

Uważa, że skoro wcześniej była deflacja i wysokość podatków nie została obniżona, to teraz 

jak jest inflacja, to stawki nie powinny być podnoszone. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł oraz § 3 i 4 projektu uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 4), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/446/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 
 

7) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2024. 

Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej związane są ze zmianami 

w budżecie. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/447/17 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2024. 
 

8) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2017 r. Poinformował, że radni przed sesją otrzymali pełny 

tekst uchwały oraz krótkie zestawienie, jakie zmiany zostały w tej uchwale wprowadzone. 

Najważniejsze zmiany w budżecie, to: 

1. w dochodach 

1) wpływy z opłaty za zezwolenia na sprzedaż alkoholu    30.000 zł; 

2) korekta oświatowej subwencji ogólnej        2.000 zł; 

3) pomoc społeczna (różne dochody)       20.730 zł. 

2. w wydatkach: 

1) dotacja dla Powiatu Wyszkowskiego na modernizację drogi 4408W 

na odcinku Wyszków-Leszczydół-Nowiny      60.000 zł; 

2) akcja zima (dodatkowe zwiększenie limitu wydatków)             100.000 zł; 

3) rozbudowa ul. 3 Maja na odcinku od ul. Tadeusza Kościuszki do ul. Pałacowej 

w Wyszkowie (zwiększenie wydatków)      75.000 zł; 

4) prace geodezyjne i kartograficzne       60.000 zł; 

5) gospodarka gruntami i nieruchomościami      60.000 zł; 

6) administracja publiczna (zwiększenie składek na ZUS oraz na zakup  

oprogramowania do obsługi urzędu)      66.224 zł; 

7) wypłata z tytułu poręczeń i gwarancji             -459.224 zł; 

8) oświata – przesunięcia i zwiększenia      10.000 zł; 

9) wprowadzenie dochodów za zezwolenia na sprzedaż alkoholu   30.000 zł; 

10) różne wydatki na pomoc społeczną       20.730 zł; 

11) dotacja dla WOSiR-u na modernizację centrali wentylacyjnej w hali sportowej 30.000 zł; 

12) zmiana nazwy zadania na „Przebudowa ulic Leśnej i Jana Kochanowskiego  

w Lucynowie Dużym” ze względu na spójność dokumentacji projektowej --------- 
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13) zmiana nazwy w zadaniu dot. przekazania dotacji dla Parafii w Rybienku Leśnym –  

powinno być Parafia w Wyszkowie.      --------- 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Radny – P. Jan Abramczyk zauważył, że trzy dni temu, na wspólnym posiedzeniu komisji, 

w projekcie uchwały znajdowały się inne kwoty, niż przedstawione teraz. Uważa, że jak na 

trzy dni, to są bardzo duże zmiany. Poprosił, aby w przyszłości zwrócić na to uwagę. 

P. Skarbnik zapewnił, że nie zawsze można takie sytuacje wcześniej przewidzieć, ale zwróci 

na to uwagę. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/448/17 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2017 r.  
 

9) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia sposobu sprawiania pogrzebu oraz zasad zwrotu 

wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu. Poinformowała, że część tych zadań było i jest 

realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej, ponieważ wynika to z przepisów o pomocy 

społecznej. W chwili obecnej, zachodzi konieczność uregulowania tych przepisów w formie 

uchwały. P. Dyrektor poinformowała, że OPS nie zajmował się do tej pory pochówkiem 

dzieci martwo narodzonych, ponieważ robiły to inne instytucje. Jeżeli powyższa uchwała 

zostanie przez radnych podjęta, to i tym zadaniem będzie zajmował się OPS. Poinformowała, 

że przyczynkiem do przygotowania projektu powyższej uchwały, było wystąpienie w tej 

sprawie do Pana Burmistrza Duszpasterstwa Rodzin Katolickich Diecezji Łomżyńskiej.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła tytuł projektu uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/449/17 w sprawie określenia sposobu sprawiania 

pogrzebu oraz zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu.  
 

10) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XLIII/425/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 września 2017 r. w sprawie 

przyznania dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. Poinformował, że uchwała w sprawie przyznania dotacji, była podjęta na sesji 

28 września br. Powodem zmiany powyższej uchwały jest zalecenie Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej, która zauważyła błąd w numerze uchwały – w § 3uchwały zapisano, że 

„Traci moc Uchwała Nr XXVII/256/16…..”, a powinno być „Traci moc uchwała 

Nr XXVII/265/16…”. P. Garbarczyk dodał, że jest to jedyna zmiana, która w tej uchwale 

została wprowadzona. 

Komisje Stałe Rady Miejskiej nie zajmowały się projektem powyższej uchwały. 

Radny – P. Adam Szczerba poprosił, aby wszystkie projekty uchwał, które zostały 

wprowadzone do porządku obrad i nie były wysłane do radnych razem z zaproszeniem na 

sesję, były przez Komisję Uchwał i Wniosków odczytywane w całości. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła (w całości) projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/450/17 zmieniającej uchwałę Nr XLIII/425/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 września 2017 r. w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

11) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi Wojewodzie Mazowieckiemu zgodnie z właściwością. Poinformowała, 

że projekt powyższej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

W październiku 2017 r., Skarżący za pośrednictwem Rady Miejskiej, złożył skargę do 

Wojewody Mazowieckiego na działalność Rady Miejskiej. Wobec powyższego, został 

przygotowany projekt powyższej uchwały, który zobowiązuje Przewodniczącą Rady 

Miejskiej do przekazania przedmiotowej skargi Wojewodzie Mazowieckiemu. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła (w całości) projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIV/451/17 w sprawie przekazania skargi Wojewodzie 

Mazowieckiemu zgodnie z właściwością. 
 

Ad. 8.  

P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił Informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku szkolnym 2016/2017 

(załącznik nr 3 do protokołu). 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska zauważyła, że o 1 mln zł zwiększyła się dotacja dla 

przedszkoli. Czy przekazana dotacja w wysokości 6,9 mln zł, to dotacja na wszystkie 

przedszkola i te publiczne i te niepubliczne? 

P. Sławomir Cieślak poinformował, że nie. To jest dotacja na przedszkola niepubliczne, 

czyli na te,  których organem prowadzącym nie jest Gmina. Ogólny koszt na oświatę, to jest 

54 mln zł. 

Skarbnik poinformował, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze, które 

zostało przekazane radnym, znajdują się dokładne dane na ten temat.  
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Ad. 9. 

P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła informację o analizie oświadczeń 

majątkowych za 2016 r., dokonanej przez Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, że 

przeprowadzona przez Pana Burmistrza analiza, dotyczy: Zastępcy Burmistrza, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wyszków, 

członków organów zarządzających gminnymi osobami prawnymi oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Wyszkowa. Przeprowadzona analiza, 

wykazała w niektórych oświadczeniach następujące uchybienia: 

 brak parafowania stron oświadczenia sporządzonego komputerowo lub sporządzonej 

kopii, 

 brak określenia przynależności poszczególnych składników majątku, zasobów 

pieniężnych, mienia ruchomego do majątku odrębnego lub majątku objętego 

małżeńską wspólnotą majątkową, 

 niewymienienie źródeł dochodów, wpisanie przychodu zamiast dochodu, 

 niewskazanie szczegółowych danych dotyczących zobowiązań pieniężnych. 

P. Sekretarz dodała, że wszystkie osoby, w oświadczeniach których stwierdzone zostały 

nieprawidłowości, zostały poinformowane o powyższym i zobligowane do przestrzegania 

w przyszłości zasad dotyczących wypełniania oświadczeń majątkowych.  

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła informację 

o analizie oświadczeń majątkowych za 2016 r. radnych Rady Miejskiej. Poinformowała, że 

wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w wymaganym terminie. Przeprowadzona 

analiza wykazała w niektórych oświadczeniach następujące uchybienia: 

 nie podano oddzielnie wartości działki i budynku, 

 brak określenia przynależności poszczególnych składników majątku, zasobów 

pieniężnych, mienia ruchomego (majątek wspólny czy odrębny), 

 cześć B oświadczenia nie jest zgodna z pkt II części A, 

 brak określenia rodzaju waluty. 

P. Przewodnicząca dodała, że wszyscy radni, w oświadczeniach których zostały stwierdzone 

nieprawidłowości, zostali o tych nieprawidłowościach poinformowani.  
 

Ad. 10. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska w imieniu P. Burmistrza i Rady Miejskiej 

podziękowała P. Witoldowi Pruszyńskiemu za organizowanie od 20 lat w Wyszkowie rajdu 

"Rally Wyszków”.  

P. Witold Pruszyński podziękował za zaproszenie, za podziękowania i za słowa uznania. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że 3 października 2017 r., Komisja Finansów 

i Gospodarki, zgodnie z planem pracy Komisji, odwiedziła Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie, w którym dokonała: 

 Oceny realizacji planowanych inwestycji wod. – kan. oraz modernizacji obiektów 

kubaturowych do wykonania w 2017 r. 

 Przeglądu obiektów Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji – oczyszczalni 

ścieków, ujęcia stacji uzdatniania wody w Kręgach oraz sieci wod. – kan. 

 Analizy zatrudnienia w PWiK na stanowiskach robotniczych i nierobotniczych. 

 Dyskutowała nad programem mającym na celu optymalizację kosztów Spółki. 

 Wysłuchała informacji dotyczycącej monitoringu na oczyszczalni i przepompowni. 
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P. Abramczyk poinformował, że Komisja wskazała na konieczność pilnej realizacji 

wskazanych w protokole zadań w celu zapewnienia ciągłości, racjonalnych o dobrej jakości 

usług w zakresie dostaw wody i odbioru ścieków. Ponadto Komisja zawnioskowała 

o zwiększenie w przyszłym budżecie na 2018 r. nakładów na wymianę wyeksploatowanej 

sieci wod. – kan. P. Abramczyk dodał, że protokół z posiedzenia Komisji, znajduje się u Pana 

Burmistrza i w Biurze Rady Miejskiej. 

Następnie P. Abramczyk przypomniał, że na poprzedniej sesji Rady Miejskiej zwracał uwagę, 

na niszczenie ulic, zanieczyszczanie dróg i sieci kanalizacyjnych przez developerów, 

budujących bloki na terenie miasta. Teraz zauważył, że jezdnia, która prowadzi od budynku 

WOSiR do nowo budowanego na tym terenie bloku, jest przez developera przekładana. 

Spytał z czyjej inicjatywy jest to robione i w jakim zakresie ta jezdnia zostanie naprawiona? 

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że na ul. Szkolnej, przy nowo wybudowanym bloku, jest 

przekładany odcinek drogi i zarazem jest budowana wyspa, która będzie spowalniała ruch 

i wynosiła przejście dla pieszych. Te prace są wykonywane z uwagi na to, że w obiekcie będą 

znajdowały się osoby niepełnosprawne. Wyspa jest budowana na wniosek developera.  

P. Eugeniusz Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego zwrócił się z prośbą, aby w parku 

miejskim, w 2018 r. oświetlić chociaż jedną alejkę. Wieczorem, o tej porze roku, jest tam 

ciemno. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w projekcie na przyszły rok, 

planowane jest podświetlenie pomników przyrody. Oświetlenie alejki zostanie wzięte pod 

uwagę.  

P. Mirosław Piątek – Sołtys Krąg Nowych zauważył, że przeznaczono 6 mln zł na zieleń 

w Wyszkowie, dano dotację dla WOSiR-u, zaplanowano wymianę lamp, ale to wszystko 

dzieje się w mieście. Spytał co ze wsią? Uważa, że o wieś nikt nie dba. Drogi nie są 

remontowane, ciężko o lampy, dzieci chodzą po 2 km do szkoły. Kiedyś, jak była Rada 

Miasta i Gminy Wyszków, to było lepiej. Uważa, że radni z terenów wiejskich powinni 

podjąć uchwałę, odłączającą gminę wiejską od miasta. Wtedy wieś może będzie miała szanse 

na solary, na lepsze drogi. P. Piątek dodał, że przed wakacjami, zostało wysłane porozumienie 

do GDDKiA w sprawie budowy chodników w Kręgach Nowych (przy drodze krajowej). Od 

czterech miesięcy nie może się dowiedzieć, co w tej sprawie postanowiono. Uważa, że nie 

można tak pozostawiać wsi, trzeba dbać, żeby tereny wiejskie również się rozwijały.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska nie zgadza się ze stwierdzeniem P. Sołtysa, że na 

wsiach nic się nie robi. Poinformowała, że na terenach wiejskich w 2017 r. zostały 

zrealizowane, albo są w realizacji następujące inwestycje: budowa chodnika w ramach 

przebudowy drogi powiatowej w Leszczydole Starym, budowa drogi w Sitnie, budowa ulicy 

Jeziornej w Rybnie, budowa ul. Akacjowej w Leszczydole-Nowiny, budowa ul. Brzozowej 

w Leszczydole-Pustki, budowa drogi w Lucynowie, budowa ulicy Jesiennej w Drogoszewie. 

Od lat władze miasta szukają równowagi między miastem a wsią, ale zarówno w mieście jak 

i na wsi, jest wiele potrzeb i nie da się zrealizować wszystkiego od razu.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że porozumienie 

w sprawie budowy chodnika w Kręgach Nowych, zostało wysłane do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad i wszyscy czekają na decyzję. Urząd nie może na razie podjąć 

żadnych działań, dopóki to porozumienie nie zostanie podpisane.  
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P. Mirosław Piątek poinformował, że on sam nie jest już w stanie nic więcej zrobić. Uważa 

że skoro Pan Burmistrz spotykał się z GDDKiA w sprawie budowy kładki, to mógł również 

spotkać się w sprawie budowy chodnika w Kręgach Nowych. Obawia się, że zaraz się okaże, 

że ten chodnik i w przyszłym roku nie będzie wykonany.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że P. Piątek był razem z Panem 

Burmistrzem na spotkaniu w GDDKiA i wie jak te rozmowy przebiegały. O to, aby 

wybudować kładkę na moście, Urząd walczył kilka lat.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska uważa, że ocena radnych i władz miasta 

przez Pana Sołtysa nie krzywdząca, a nawet obrażająca. To nieprawda, że nie dba się o wieś. 

Wszyscy widzą, że inwestycje na terenach wiejskich są robione. Sami sołtysi za te inwestycje 

dziękują na sesjach Rady Miejskiej.  

P. Zdzisław Bryk – Sołtys Olszanki podziękował za wybudowanie chodnika w Olszance. 

P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

poinformowała, że ostatnio zadania, na które można pozyskać dofinansowanie, dedykowane 

są miastom. W poprzednich latach, większość tych zadań, była dedykowana obszarom 

wiejskim i właśnie na te zadania były pozyskiwane środki. To nie urząd decyduje na co 

pozyskiwać środki, takie po prostu są nabory.  

P. Bogusław Frąckiewicz – Sołtys Drogoszewa, w imieniu mieszkańców wsi, podziękował 

za wybudowanie chodnika oraz ulicy Jesiennej w Drogoszewie. 

P. Stanisława Kędzierska – Sołtys Świniotopi również podziękowała za wybudowanie 

drogi w miejscowości Świniotop. 

P. Elżbieta Piórkowska zapewniła, że nie chodzi tu o to, aby prześcigać się 

w podziękowaniach, ale o pokazanie, że a terenach wiejskich również dużo się robi i nikt 

o wsi nie zapomina.  

Radny – P. Wojciech Rojek uważa, że problemy Pana Sołtysa Krąg Nowych wynikają 

głównie z niefortunnego położenia wsi. Jest to położenie kolonijne, czyli gospodarstwa są 

rozrzucone i to w dodatku przy drodze krajowej nr 62. Wszyscy wiedzą, że przy drodze 

krajowej, samorząd samodzielnie nie może zrobić nic. Może tylko prosić i czekać. 

Współpraca z zarządami dróg, wojewódzkim czy krajowym, zawsze była trudna. P. Rojek 

uważa, że przez ostatnie 10 lat wieś bardzo zmieniła się na plus.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poprosiła, aby nie licytować się, gdzie więcej jest 

robione. Trzeba pamiętać, że mieszkańcy wsi również korzystają z tego, co zrobione jest 

w mieście. Potrzeby są i zawsze będą i każdy z radnych czy sołtysów, zawsze wskaże co 

jeszcze jest do zrobienia. Uważa, że najważniejsza jest zgoda i trzeba pamiętać, że gmina jest 

jedną społecznością.  

P. Mirosław Piątek poinformował, że wszystko to rozumie, ale od kilku miesięcy czeka na 

odpowiedź z GDDKiA. Uważa, że to właśnie Burmistrz ma takie możliwości, aby 

czegokolwiek oficjalnie od tego zarządcy się dowiedzieć.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zapewniła, że wszystko co Burmistrz może, to 

robi. Jeździ do GDDKiA rozmawia i prosi.  

Radny – P. Czesław Lach poinformował, że jeżeli chodzi o budowę kładki przy moście 

drogowym, to walczy się o nią już od 2013 r. Każdy wie, jak teraz wygląda przejście na dugą 

stronę rzeki. Jest tak wąsko, że nie można się minąć, zwłaszcza idąc z wózkiem. Z tej kładki 

również skorzystają mieszkańcy wielu wsi. Ta inwestycja jest bardzo wszystkim potrzebna. 



 

 

 

11 

P. Jerzy Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 zwrócił się z prośbą, aby zrobić coś 

ze zjazdem z ul. Pułtuskiej do „Mrówki”, ponieważ stan techniczny tego zjazdu jest fatalny.  

P. Elżbieta Stalmach – Sołtys Natalina zwróciła się z prośbą, aby w budżecie na 2018 r. 

ująć wreszcie jakąś inwestycję w Natalinie. P. Sołtys również chciałaby móc wstać i złożyć 

podziękowania Burmistrzowi i radnym.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że właśnie mija rok, odkąd Komisja Finansów 

i Gospodarki odwiedziła Ośrodek Pomocy Społecznej w Wyszkowie. Wówczas w protokole 

została zapisana prośba, aby poprawić warunki pracy pracowników OPS poprzez 

przeniesienie wszystkich pracowników w jedno miejsce, tj. do budynku WOSiR-u. Spytał, co 

w tym temacie zostało zrobione?  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że do budynku Wyszkowskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji została przeniesiona ta część OPS-u, która zajmowała się 

świadczeniami wychowawczymi i świadczeniami rodzinnymi. W tej chwili Urząd jest na 

etapie opracowywania koncepcji zagospodarowania budynku byłego hotelu WOSiR na 

potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy Pani Minister Rafalska przewidziała jakieś środki 

finansowe na takie cele?  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że środki, które zaoferowała Pani 

Minister, dotyczyły kosztów poniesionych z tytułu organizacji wypłacania świadczeń, 

natomiast organizacja działalności Ośrodka Pomocy Społecznej, to już problem samorządu. 

P. Kowalewska zapewniła, że jeśli pojawią się jakikolwiek zewnętrzne źródła finansowania, 

to Urząd na pewno z nich skorzysta. 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że w październiku, na ul. 11 Listopada, na 

przejściu dla pieszych przy Szkole Podst. Nr 1, samochód dwa razy potrącił pieszego. Kiedyś 

na tej ulicy były progi zwalniające, teraz po remoncie drogi, ich już nie ma. Spytał, co można 

zrobić, aby nie doszło tam do katastrofy? Następnie P. Abramczyk zwrócił się do Naczelnika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa z zapytaniem, co 

z poprawieniem bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Tadeusza Kościuszki i 11 Listopada? 

GDDKiA przysłała swego czasu pismo, że do końca III kwartału zostanie to wykonane.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska stwierdziła, że faktycznie na terenie Gminy 

zdarzyło się w ostatnim czasie dużo wypadków. Urząd zajął się w pierwszej kolejności 

szkołami. Dyrektorzy szkół edukują dzieci w szkołach bardziej intensywnie niż do tej pory. 

Również policja pojawia się w szkołach z programami edukacyjnymi. Więcej patroli policji 

i straży miejskiej zostało skierowanych w okolice szkół.  

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa nawiązując do pytania P. Abramczyka, poinformował, że odnośnie poprawienia 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Tadeusza Kościuszki i 11 Listopada, Urząd otrzymał 

informację, że zarządca drogi jest na etapie przetargu wyłaniania nowego wykonawcy 

oznakowania dróg. Po wyłonieniu wykonawcy, prace zostaną wykonane. P. Garbarczyk 

zauważył, że bywa jednak i tak, że zarządca drogi zgłasza, że coś zostało wykonane, 

a w rzeczywistości okazuje się, że jest to nieprawda (ostatni taki przypadek, to naprawienie 

oświetlenia na drodze w Skuszewie - zgłoszono, że jest naprawione, a w rzeczywistości nie 

było). Następnie P. Garbarczyk poinformował, że Urząd otrzymał pismo z Rejonu, że 

Najwyższa Izba Kontroli, zakwestionowała oznaczenia wyszkowskich rond. Do chwili 

usankcjonowania tych nazw, tabliczki z rond muszą zostać usunięte. Jeżeli chodzi o przejścia 
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dla pieszych przy szkołach, P. Garbarczyk poinformował, że zostały wykonano dodatkowe 

pasy i wprowadzono większą edukację w szkołach. Z obserwacji wynika, że w dużej mierze, 

to rodzice prowokują niebezpieczne sytuacje, a mianowicie puszczają dzieci nie na pasch, 

podnoszą i przepuszczają dzieci pod łańcuchami, zatrzymują samochody na przejściach dla 

pieszych itp.  

Radny – P. Sławomir Wróbel nawiązując do realizacji inwestycji na terenach miejskich 

i wiejskich, uważa, że zachwianie równowagi między wsią a miastem, nastąpiło z powodu 

dużych inwestycji, które są obecnie realizowane, a mianowicie przebudowa stadionu 

i budowa obwodnicy miejskiej. To na te inwestycje zostały przeznaczone ogromne środki 

finansowe i stąd mniej innych inwestycji może zostać zrealizowanych. Uważa, że do tej pory, 

dużo inwestycji było realizowanych na terenach wiejskich.  

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka zwrócił się z prośbą o namalowanie pasów dla 

pieszych przy wiatach przystankowych na drodze krajowej nr 62 (Skuszew-Kółko 

i Kamieńczyk-Puste Łąki). 

P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformował, 

że po wypadku dziecka w Leszczydole Starym, Pani Burmistrz i Naczelnik Wydziału 

sprawdzili jak wygląda miejsce, gdzie miał miejsce wypadek, spotkali się z dyrektorem 

szkoły i z rodzicami dziecka. Żeby zwiększyć bezpieczeństwo dzieci na drogach, Naczelnik 

zobowiązał dyrektorów szkół, aby w sposób restrykcyjny egzekwowali od rodziców, że 

dziecko do lat 13, nie może się samodzielnie poruszać po drodze publicznej.  

Radny – P. Andrzej Piątek zauważył, że w ostatnim czasie, na wsiach przybywa ludzi, 

natomiast w Wyszkowie nie. Uważa, że świadczy to o tym, że Gmina stwarza mieszkańcom 

lepsze warunki do życia na wsiach niż w mieście. Nawiązując natomiast do tematu 

bezpieczeństwa, stwierdził, że w umowie dot. budowy ul. 3 Maja jest zapis, że droga 

podzielona jest na trzy etapy i z chwilą zakończenia jednego etapu, wykonawca może 

przechodzić do etapu następnego. W tej chwili firma zaczyna ostatni etap, a pierwszy, przy 

ul. Pałacowej, nie jest jeszcze skończony. Brak znaków pionowych i poziomych, nie 

dokończone są ścieżki rowerowe (przerwa przy budynku nr 67). Występują również 

niedociągnięcia związane z kanalizacją deszczową (część kratek jest jeszcze zafoliowana, 

a część przykryta grubą warstwą liści) oraz z oświetleniem (w ciągu krótkiego czasu, 

oświetlenie nie działało już trzy razy).  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że ul. 3 Maja, 

cały czas jest terenem budowy. W tej chwili wykonawca, aby zdążyć, praktycznie wszystko 

robi naraz. Gdyby wykonawca chciał, to mógłby zamknąć cały teren budowy i nikogo tam nie 

wpuszczać. Nie wszystko jest wykończone, ponieważ, zakład energetyczny będzie wymieniał 

słupy. P. Fijałkowska poinformowała, że wszystkie zgłoszone uwagi przekaże inspektorowi 

nadzoru.  

P. Monika Bieżuńska – Sołtys Leszczydołu Starego nawiązując do wypowiedzi radnego 

P. Andrzeja Piątka, uważa, że przyczyną wzrostu liczby mieszkańców na terenach wiejskich 

jest to, że na terenach wiejskich działki są po prostu tańsze niż w mieście. Natomiast, co do 

bezpieczeństwa na drogach, poprosiła, aby postawić się na miejscu rodziców, których dzieci 

muszą iść do szkoły jezdnią, ponieważ wzdłuż większości dróg nie ma chodników. Poprosiła, 

aby zastanowić się, jak tym dzieciom zapewnić bezpieczeństwo. W mieście jest lepiej, 

ponieważ są tam dobre drogi, są chodniki, radni upominają się o spowalniacze.  
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Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zauważyła, że drogi, które biegną przez wieś, to 

przeważnie drogi powiatowe. Gmina dotuje powiat przy budowie chodników na tyle, na ile 

może. 

Następnie P. Aneta Kowalewska przypomniała, że jak co roku, 1 listopada odbędzie się 

kwesta na renowację pomników na cmentarzu. Poprosiła, aby osoby chętne do kwestowania, 

zgłaszały się do Wydziału Promocji Kultury i Sportu.  
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.00, uznając porządek obrad XLIV zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska  Włodzimierz Gryz   Elżbieta Piórkowska 


